



BORANG PERMOHONAN SIMPANAN KHAS

MAKLUMAT PEMOHON	
No. Anggota :	
Nama Pemohon :	Nama <i>Introducer</i> :
No. K/P :	No. Telefon :
Kategori Simpanan : <i>Tandakan (X) pada kotak pilihan</i>	
6 Bulan <input style="width: 40px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="checkbox"/>	12 Bulan <input style="width: 40px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="checkbox"/>
Jumlah Simpanan : RM <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> <input style="width: 25px; height: 25px; border: 1px solid black;" type="text"/> . 0 0	
Nama Bank :	No. Akaun :

Saya, seperti nama di atas, bersetuju untuk sentiasa patuh dan terikat kepada Undang-undang Kecil Koperasi Dagang Emas Pulau Pinang Berhad (KDE) dan sebarang pindaan atau pengubahsuaian yang diperbuat kepadanya dari semasa ke semasa, dan bahawa saya bukanlah seorang yang muflis atau seorang yang disabitkan kesalahan yang didaftarkan di bawah Akta Pendaftaran Penjenayah dan Orang-Orang yang Tidak Diingini 1969.

Untuk Kegunaan Pejabat Sahaja

Jumlah Pelaburan Semasa syer KDE : **RM**

. **0 0**

Jumlah Simpanan Khas Semasa : **RM**

. **0 0**

Tarikh Permohonan :

/

/

Tandatangan Pemohon:	Disemak Oleh:	Disahkan Oleh:
..... Nama: Tarikh: Nama: Jawatan: Tarikh: Nama: Jawatan: Pengerusi Tarikh:

TERMA DAN SYARAT

- 1 Simpanan Khas (SK) dibuka kepada Ahli Koperasi Dagang Emas Pulau Pinang Berhad (KDE) sahaja.
- 2 Keuntungan akan dibayar dalam 14 hari bekerja selepas tarikh akhir matang.
- 3 Apabila SK matang, Sijil Simpanan Khas (SSK) ini akan diperbaharui secara automatik.
- 4 Bagi pengeluaran SK sebelum tarikh matang, penandatanganan perlu memberi notis 5 hari bekerja. Pihak Koperasi berhak untuk menolak, tanpa membayar apa-apa pengeluaran SK sebelum tarikh matang sekiranya ahli tidak memberi notis 5 hari bekerja.
- 5 Bayaran akan dibuat kepada penandatanganan yang dibenarkan apabila SSK asal yang telah ditandatangani ditunjukkan.
- 6 SSK asal ini hendaklah disimpan di tempat yang selamat. Sekiranya SSK asal hilang/tersalah letak/rosak, penandatanganan hendaklah memaklumkan kepada pihak KDE dengan alasan yang munasabah. Bagaimanapun, pihak Koperasi berhak untuk menolak permohonan penandatanganan untuk pengeluaran hasil SK atau memohon untuk SSK gantian. Keputusan pihak Koperasi adalah terakhir dan muktamad.
- 7 Kadar keuntungan yang diberi adalah 5.5% setahun untuk 6 bulan, 6% setahun untuk 1 tahun and 7% setahun untuk 2 tahun yang disimpan.
- 8 Bagi pengeluaran SK sebelum tempoh matang, keuntungan diberi adalah mengikut carta seperti berikut.

TEMPOH SK (BULAN)	PENGELUARAN BAGI BULAN		KADAR KEUNTUNGAN YANG DIKUTI	PENGIRAAN KEUNTUNGAN
	DARI (BULAN)	HINGGA (BULAN)		
6	0	Sebelum tarikh matang	0.00%	Keuntungan tidak akan dikira
12	0	Sebelum tarikh matang bagi 6 bulan pertama	0.00%	Keuntungan tidak akan dikira
	Selepas 6 bulan	9	5.50%	Keuntungan akan dikira bagi tempoh 6 bulan yang pertama sahaja dan dibayar hanya pada kadar semasa bagi tempoh 6 bulan dan bukan pada kadar keuntungan untuk tempoh 12 bulan untuk setiap bulan yang lengkap. Manakala keuntungan yang telah dibayar bagi kali pertama hendaklah dikira semula. Keuntungan yang terlebih bayar akan ditolak dari jumlah SK yang akan diterima sebelum bayaran dibuat kepada penandatanganan.
	Selepas 9 bulan	Sebelum tarikh matang SK	5.50%	Keuntungan akan dikira bagi tempoh 9 bulan yang pertama sahaja dan dibayar hanya pada kadar semasa bagi tempoh 6 bulan dan bukan pada kadar keuntungan untuk tempoh 12 bulan untuk setiap bulan yang lengkap. Manakala keuntungan yang telah dibayar bagi kali pertama hendaklah dikira semula. Keuntungan yang terlebih bayar akan ditolak dari jumlah SK yang akan diterima sebelum bayaran dibuat kepada penandatanganan.
24	0	Sebelum tarikh matang bagi 6 bulan pertama	0.00%	Keuntungan tidak akan dikira
	Selepas 6 bulan	9	5.50%	Keuntungan akan dikira bagi tempoh 6 bulan yang pertama sahaja dan dibayar hanya pada kadar semasa bagi tempoh 6 bulan dan bukan pada kadar keuntungan untuk tempoh 24 bulan untuk setiap bulan yang lengkap. Manakala keuntungan yang telah dibayar bagi kali pertama hendaklah dikira semula. Keuntungan yang terlebih bayar akan ditolak dari jumlah SK yang akan diterima sebelum bayaran dibuat kepada penandatanganan.
	Selepas 9 bulan	Sebelum tarikh matang SK	5.50%	Keuntungan akan dikira bagi tempoh 9 bulan yang pertama sahaja dan dibayar hanya pada kadar semasa bagi tempoh 6 bulan dan bukan pada kadar keuntungan untuk tempoh 24 bulan untuk setiap bulan yang lengkap. Manakala keuntungan yang telah dibayar bagi kali pertama hendaklah dikira semula. Keuntungan yang terlebih bayar akan ditolak dari jumlah SK yang akan diterima sebelum bayaran dibuat kepada penandatanganan.
	Selepas 12 bulan	Sebelum tarikh matang SK	6.00%	Keuntungan akan dikira bagi tempoh 12 bulan yang pertama sahaja dan dibayar hanya pada kadar semasa bagi tempoh 12 bulan dan bukan pada kadar keuntungan untuk tempoh 24 bulan untuk setiap bulan yang lengkap. Manakala keuntungan yang telah dibayar bagi kali pertama hendaklah dikira semula. Keuntungan yang terlebih bayar akan ditolak dari jumlah SK yang akan diterima sebelum bayaran dibuat kepada penandatanganan.
	Selepas 18 bulan	Sebelum tarikh matang SK	6.00%	Keuntungan akan dikira bagi tempoh 18 bulan yang pertama sahaja dan dibayar hanya pada kadar semasa bagi tempoh 12 bulan dan bukan pada kadar keuntungan untuk tempoh 24 bulan untuk setiap bulan yang lengkap. Manakala keuntungan yang telah dibayar bagi kali pertama hendaklah dikira semula. Keuntungan yang terlebih bayar akan ditolak dari jumlah SK yang akan diterima sebelum bayaran dibuat kepada penandatanganan.

Saya bersetuju untuk mengikut segala terma dan syarat:

.....
Nama:

No. Kad Pengenalan: